
NA UUBUANSKEM BARJU SE JE KONČAL MEDNARODNI SKAVTSKI
TABOR

Čuvarji narave in starih tradicij
Prostrano in zadnje čase tolikanj obravnavano

Ljubljansko barje je letošnje poletje gostilo zanimivo
druščino, ki ji je oŠitno še največ do njegove ohrani-
tve: od 3. do 17. julija so tu taborili skavti Barjanske-
ga stega »Ostrorogi jelen« z Brezovice, skavtska četa
iz Veržeja, člani Zveze koroških skavtov in pobrate-
ni 8. steg iz Vidma, ki so se docela posvetili Barju in
nekdanjemu tem zdajšnjemu življenju na njem.

»Kot osnova za doživljanje nekdanjih prebivalcev
Barja nam služi knjiga Janeza Jalna »Bobri«. Tako se
poskuša vsaka od skavtskih čet vživeti v vlogo enega
od rodov iz te knjige. Barjanska četa je tako rod
Ostrorogega jelena (oziroma Brkatega soma), Vcr-
žejci so rod Pšeničnega klasa. medtem ko so italijan-
ski skavti rod Drznega kozoroga. Ti rodovi se med
seboj spopadajo, prijateljujejo, kupčujejo itd.,« so
skavti zapisii v svojem informativnem biltenu.

110 skavtom, kolikor se jih je zbralo na mednarod-
iicm -kciošicerrr taboru (tega se na kiaiko poiir.eno-
vali kar MEBASTA) teh štirinajst dni zagotovo ni
bilo dolgčas. Potem ko so prve dni zgolj postavljali in
urejali sam tabor (podjetje Tise jim je ob sodelovanju
društva Planja postavilo pravcato mostiščarsko koli-
bo, ki so jo potem sami dokončali. so se posvetili
izrazito skavtskim dejavnostim: skušali so se vživeti
v življenje nekdanjih mostiščarjev in »trdincev« (rav-
nincev), uredili so stalno botanično učno pot, opazo-
vali in merili so Ljubljanico, ukvarjali so se s topo-
grafijo, hodili na izlete in »hike«, je Dan odprtih vrat
pa so ob pomoči lovcev postavili na ogled tudi majh-
no zbirko nagačenih barjanskih živali.

»Mislim, da je tabor kar uspel in da nam je uspelo
združiti klasično obliko skavtskega taborjenja s tem.
da smo se dobili tu na Ljubljanskem barju in tako
prispevali k ozaveščanju o vlogi našega Barja,« je
tabor ocenil predstavnik iniciativnega odbora ME-
BASTE Miha Rus. Zadovoljna je bila tudi udeležen-
ka Florella Cannela iz Italije:

»Tu v Sloveniji sem bila že večkrat. Naš skupni cilj
na tem taboru je pravzaprav vzgoja otrok. da bi
postali samostojni in se naučili zdravo in skromno
živeti. Tu je lep primer, kako lahko skupaj živimo
kljub jezikovnim in drugim različnostim.«
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